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KKoommiissjjaa  RRoollnniiccttwwaa  ii  OOcchhrroonnyy  ŚŚrrooddoowwiisskkaa    

VVIIII  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc 
                                                                                                                                                                                Waganiec, dnia 14.07.2015 r. 

RG.0012.KR.4.2015 

Protokół Nr 4/2015 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

VII kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 21 lipca 2015 roku  

w sali nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

_____________________________________________________________________________________ 

W posiedzeniu Komisji Rolnej, któremu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Jarosław 

Różański udział wzięli: Wójt Gminy Piotr Kosik, Tadeusz Szudzik Dyrektor Zespołu Szkół  

w Brudnowie, Wojciech Więcławek przedstawiciel firmy EMARU, członkowie Komisji Budżetu, 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Oświaty. 
Lista obecności Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Ad.1 

Przewodniczący Rady o godz. 17
00

 otworzył posiedzenie wszystkich Komisji Rady Gminy. 

 

Zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu Komisji Rolnej uczestniczy 3 członków 

Komisji Rolnej w składzie: 

1. Jarosław Budny – przewodniczący Komisji 

2. Ewa Pietrus – z-ca przewodniczącego komisji 

3. Marcin Misiak- członek komisji, 

4. Radosław Zwierzchowski – członek komisji (nieobecny) 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Wydzierżawienie budynku po Szkole Podstawowej w Sierzchowie.  

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja Rolna jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad.2  

Sprawy bieżące, korespondencyjne – brak. 

 

Ad.3 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska przyjęła wstępne informacje Wójta na temat 

warunków wydzierżawienia po Szkole Podstawowej w Sierzchowie. 

Komisja stwierdziła, że jest za wydzierżawieniem, jednak członkowie chcieliby zapoznać się  

z projektem umowy dzierżawy i stanem budynku szkoły w Sierzchowie. 

 

Ad.4 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady J.Różański o godz. 18
30  

zamknął posiedzenie komisji. 

 
Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji : 

Jarosław Budny                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

                                                                                                                                                Jarosław Budny  


